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1- بكالوريوس /كلية الزراعة –جامعة بغداد - علوم التربة والموارد والمائية.                   بتاريخ30- 6-  2004
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عنوان الرسالة:
تأثير دفعات ومستويات السماد النيتروجيني والبوتاسي في جاهزية وتحررالأمونيوم والبوتاسيوم في التربة وفي نمو وحاصل الحنطة (Triticum aestivum L.) 
البحوث المنشورة :
1- تأثير دفعات ومستويات السماد النيتروجينيوالبوتاسي في جاهزية الأمونيوم والبوتاسيوم في التربة وفي نمو وحاصل الحنطة  (Triticumaestivum L.).المجلة العراقية لعلوم التربة.المجلد(11)- العدد(1)- 2011. ص 196- 213
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1-  دورة كفاءة الحاسوب المقامة  للفترة من (19 /7/2008) الى (30 /7/ 2008) في جامعة كربلاء– مركز الحاسبة.
2- دورة التأهيل التربوي وطرائق التدريس  الحادية والعشرين المقامة  للفترة من (6 /5/2013) ولغاية (9 /6 /2013) في جامعة كربلاء– كلية التربية للعلوم الإنسانية.
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Effect of doses and levels of nitrogeneous and potash fertilizers on availability and release of ammonium and potassium in soil and growth  and yield of wheat (Triticumaestivum L.)  
Published researches:
      Effect of doses and levels of nitrogeneous and potash fertilizers on availability of ammonium and potassium in soil and on growth and yield of wheat (Triticumaestivum L.).Iraqi Society of Soil Science.11(1)2011:196- 213.


Courses:
1. cycle efficiency of the computer for the period from (19/ 7/ 2008) until (30/7/2008) at the University ofKarbala - Computer Center
2. The twenty-first session of  educational qualification and  teaching methods for the period from (6/ 5/2013) until (9 / 6 /2013) at the University of Karbala- College of Education for the Human Science.







